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Introduction to EcoVadis at Bystronic 

 

 

Dear Business Partners， 

 
For Bystronic, as one of the world market leaders in the field of laser, bending and  

automation technology, it is particularly important to place special emphasis on the topic 

of sustainability in the company and our products. 

 

The social, ethical and environmental footprint of our products and services is also linked to 

the practices of our business partners. International laws and regulations, for example due 

diligence, make us partly responsible for irregular behavior in our supply chain. Our 

customers expect us to act responsibly. We owe this to future generations.  

 

As part of our sustainability strategy, we aim to promote transparency in the sustainability 

performance of our business partners and their suppliers.  

 

Bystronic has chosen EcoVadis to conduct individual sustainability assessments of our 

suppliers. EcoVadis is a global CSR rating company that conducts its assessments based on 

international standards. We are writing to you today because the goods or services we 

purchase from you are directly related to our CSR goals.  

 

It is also important to us to constantly improve our Bystronic product groups and the 

products and services they contain with regard to sustainable optimization measures. In this 

context, the cooperation with our partners and suppliers is very important and of central 

importance to us. It is of great importance to us that our business partners can also trace 

their supply chains and contribute to improving the social, ethical and environmental 

footprint.  

 

We would like to ask you personally to register on the EcoVadis platform and perform the 

assessment. You will then receive a sustainability scorecard from EcoVadis that provides 

detailed information about your strengths and opportunities for improvement. This 

registration is a good starting point for a sustainable, long-term business relationship.  

 

 

 

我们诚挚地邀请您在EcoVadis平台上注册并进行评估。之后，您将收到来自EcoVadis的可持续性得分  

卡，其中详细说明了您的优势和改进机会。此注册是可持续、长期业务关系的良好起点。 

 

贵司在Bystronic采购组织的日常联系人将回答您对我们的战略及其影响所产生的任何疑问。基于 

Bystronic普遍适用的可持续发展战略，我们不能也不愿忽略与不符合规定的商业伙伴合作的风险。 
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Your usual contact from the Bystronic purchasing organization is available to answer any 

questions you may have about our strategy and its effects.  

 

On the basis of our generally applicable sustainability strategy at Bystronic, we cannot and 

do not want to disregard the risk of working with non-compliant business partners.  

 

The participation of our business partners and suppliers in this program is therefore of 

central importance to Bystronic and will play a major role in our purchasing decision with 

regard to awarding contracts.  

 

In addition, the results of your assessment will be incorporated into our active supplier 

management and supplier reviews. In this context, I would also like to recommend that you 

view the detailed videos and documents about the EcoVadis assessment, the general terms 

and conditions of EcoVadis, and the costs incurred for the program.  

 

You will find all of this information in this communication package. Our Bystronic Purchasing 

Managers and the Procurement Team will be in touch with you in the near future to discuss 

your participation in the EcoVadis assessment in detail.  

 

In this regard, we are counting on your support and participation in this strategic initiative 

for a more sustainable future and in order to preserve our environment for the benefit of 

generations to come.  

 

Thank you very much!  

 

With best regards,  

 

 

Alex Waser  
Alex Waser (24. November 2022 20:52 GMT+1) 

Alex Waser Marco Vinanti 

CEO Bystronic Group COO Bystronic Group 

 

 

 
 

Jochen Starrach (5. Dezember 2022 07:16 GMT+1) 

Michael Präger Jochen Starrach 

Chief Communications & ESG Officer Head of Global Supply Chain 

 

https://eu1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAgx9LQvoC_aYyl6YuLKvXuwMbmueMZI-h
https://eu1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAgx9LQvoC_aYyl6YuLKvXuwMbmueMZI-h
https://eu1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAgx9LQvoC_aYyl6YuLKvXuwMbmueMZI-h
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Einführung EcoVadis bei der Bystronic 

 

 

Liebe Geschäftspartnerinnen und Geschäftspartner, 

 
Für die Bystronic als einer der Weltmarktführer im Bereich der Laser-, Biege- und  

Automationstechnik ist es von besonderer Bedeutung, dem Thema Nachhaltigkeit im  

Unternehmen und Produkte einen besonderen Stellenwert einzuräumen.  

 

Der soziale, ethische und ökologische Fussabdruck unserer Produkte und Dienstleistungen hängt  

auch mit den Vorgehensweisen unserer Geschäftspartner zusammen. Internationale Gesetze  

und Vorschriften, wie etwa die Sorgfaltspflicht, machen uns für regelwidriges Verhalten in  

unserer Lieferkette mitverantwortlich. Unsere Kunden erwarten von uns, dass wir  

verantwortungsbewusst handeln. Das sind wir den zukünftigen Generationen schuldig.  

 

Im Rahmen unserer Nachhaltigkeitsstrategie möchten wir die Transparenz der  

Nachhaltigkeitsleistung unserer Geschäftspartner und ihrer Lieferanten fördern.  

 

Die Bystronic hat sich zur Durchführung individueller Nachhaltigkeitsbewertungen unserer  

Lieferanten für EcoVadis entschieden. EcoVadis ist ein weltweit tätiges CSR-Ratingunternehmen, 

welches seine Bewertungen auf der Grundlage internationaler Standards durchführt. Wir  

schreiben Ihnen heute, weil die Waren oder Dienstleistungen, die wir von Ihnen kaufen,  

unmittelbar mit unseren CSR-Zielen in Zusammenhang stehen.  

 

Auch ist es uns ein Anliegen im Sinn der Nachhaltigkeit unsere Bystronic Warengruppen und  

deren darin vorhandenen Produkte und Dienstleistungen hinsichtlich nachhaltigen  

Optimierungsmassnahmen permanent zu verbessern. Hierbei ist uns die Zusammenarbeit mit unseren Partnern und Lieferanten sehr 

wichtig und von zentraler Bedeutung. Es ist für uns von hoher Bedeutung, dass unsere  

Geschäftspartner ebenfalls ihre Lieferketten zurückverfolgen können und zur Verbesserung des  

sozialen, ethischen und ökologischen Fussabdrucks beitragen. 
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Wir möchte Sie persönlich darum bitten, sich auf der EcoVadis-Plattform zu registrieren 

und die Bewertung durchzuführen. Sie erhalten daraufhin eine Nachhaltigkeits-Scorecard 

von EcoVadis, die Ihnen detaillierte Informationen über Ihre Stärken und 

Verbesserungsmöglichkeiten liefert.Diese Registrierung ist ein guter Ausgangspunkt für 

eine nachhaltige, langfristige Geschäftsbeziehung. Ihr gewohnter Ansprechpartner aus dem 

Bereich der Einkaufsorganisationen der Firma Bystronic steht Ihnen für alle Fragen zu 

unserer Strategie - und dessen Auswirkungen zur Verfügung.  

 

Auf Basis unserer allgemein gültigen Nachhaltigkeitsstrategie bei der Bystronic, können 

und wollen wir das Risiko der Zusammenarbeit mit nicht konformen Geschäftspartnern 

nicht unbearbeitet lassen. Deshalb ist die Teilnahme unserer Geschäftspartner und 

Lieferanten an diesem Programm für die Bystronic von zentraler Bedeutung und wird 

unseren Beschaffungsentscheid zur Vergabe von Aufträgen massgeblich beeinflussen. 

Zudem werden Ihre Bewertungsergebnisse in unser aktives Lieferantenmanagement und 

Lieferantenüberprüfungen einfließen.  

 

Außerdem möchte ich Ihnen an dieser Stelle empfehlen, die ausführlichen Videos und 

Dokumente über die EcoVadis-Bewertung, die allgemeinen Geschäftsbedingungen von 

EcoVadis, sowie die anfallenden Kosten für das Programm einzusehen. All diese 

Informationen finden Sie in diesem Kommunikationspaket. Unsere Bystronic Einkaufsleiter 

und das Beschaffungsteam werden in naher Zukunft auf Sie zukommen, um mit Ihnen die 

Teilnahme an der EcoVadis Bewertung ausführlich zu besprechen.  

 

Wir zählen hier auf Ihre Unterstützung und die Teilnahme an dieser strategischen Initiative 

für eine nachhaltigere Zukunft und den Erhalt unserer Umwelt zum Wohl der uns 

nachfolgenden Generationen.  

 

Vielen Dank!  

 

Mit freundlichen Grüßen, 

 

Alex Waser  
Alex Waser (24. November 2022 20:52 GMT+1) 

Alex Waser Marco Vinanti 

CEO Bystronic Group COO Bystronic Group 

 

 

 
 

Jochen Starrach (5. Dezember 2022 07:16 GMT+1) 

Michael Präger Jochen Starrach 

Chief Communications & ESG Officer Head of Global Supply Chain 

https://eu1.documents.adobe.com/verifier?tx=CBJCHBCAABAAgx9LQvoC_aYyl6YuLKvXuwMbmueMZI-h
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